
        Inspreken burgerpodium 27-10-2020 
Dank u wel voorzitter 
Geachte Raadsleden, geacht College en geachte luisteraars 

• Het Comité ut zwembad mòt bliêve vindt het goed dat het College nu voorstelt om zwembad 
en sporthal De Berkel te behouden. Dus dat ze ‘mòtte bliêve’. 

• We hopen dan ook dat jullie Raadsleden hier over twee weken mee instemmen. 
 

Indien akkoord door de voorzitter, zou ik nu graag een presentatie willen starten. 

De presentatie zal ik ook naar de Griffier mailen, zodat u deze straks kunt teruglezen. 

 

*** 

In deze presentatie komen eerst 3 sheets voorbij, met allemaal voordelen voor als de Berkel 

behouden blijft. 

Vanwege de beperkte inspreektijd, benoem ik er maar enkele, maar kunt u ze wel allemaal 

meelezen. 

Bijvoorbeeld, als de Berkel blijft, dan kunnen de kinderen van twee basisscholen, gewoon te voet 

naar de gymles blijven gaan, en hoeven ze straks niet met busjes naar een nieuwe sporthal gebracht 

te worden. 

Verder: Uit een enquête van TipHorstaandeMaas blijkt duidelijk dat er in onze gemeente geen 

draagvlak is onder de bevolking, voor nieuwbouw. 

En uit de nieuwe gemeentelijke stukken, komt bij behoud van De Berkel, weer het grote financiële 

voordeel naar voren. 

Bij geen sloop, dan ook geen kapitaalsvernietiging. 

*** 

De gebouwen kunnen langer mee dan de genoemde 10 jaar. Dit, zoals ook mevrouw Janissen, twee 

weken geleden heeft uitlegt. De specifieke opdracht van de schouw was namelijk: wat moet er aan 

de gebouwen gebeuren om deze gebouwen voor komende 10 jaar draaiende te houden.  

Daarna kan er weer een nieuwe schouw uitgevoerd worden, voor de daaropvolgende periode.  

De Raad hoeft daarom voor nieuwe investeringen, er nu niet van uit te gaan dat deze investeringen 

‘maar’ voor 10 jaar zijn. Niemand kan nu namelijk al weten, wat De Raad over 10 jaar met zwembad 

en sporthal De Berkel wil doen.  

Het zegt ook niks dat een gebouw over 10 jaar 60 jaar oud is. De buitenmuren van het recreatiebad 

ja, bij de entree en rondom de kleedlokalen zijn dan 60 jaar oud, maar verder…? Over 10 jaar is het 

Gasthoes bijna 130 jaar oud! Dat zal daarna toch ook nog wel een poosje meegaan :-)  

*** 

Moeten we na zeven jaar discussie, nu alleen het achterstallig onderhoud uitvoeren?  



Het is nu toch ook op z’n plaats, om wat verbeteringen uit te voeren! Om door met een kleine 

investering, maximaal rendement uit de gebouwen te halen. Wij benoemen nu enkele interessante 

mogelijkheden: 

Bouw langs het wedstrijdbad een smalle uitbouw, met hierin plaats voor een tribune en een 

Swimstream bad. Dat zou een mooie aanvulling zijn! 

De tribune voor toeschouwers bij wedstrijden, zwemles en diploma zwemmen. En daarbij is er dan 

ook ruimte voor een Swimstream bad. Hier zal ik wat meer over uitleggen. 

*** 

Het is een klein bad waarin een flinke pomp zit ingebouwd om stroming in dat bad te krijgen. Hierin 

kun je dan zeer intensief in trainen, en oneindig lang zwemmen. Waardevol voor HZPC, maar ook 

voor andere zwemmers, bijvoorbeeld triatlonatleten. De snelheid van de stroming is instelbaar. Zo 

kan het ook bij zwemles handig zijn. 

*** 

Verbeter de duurzaamheid van de gebouwen, en plaats zonnepanelen op de sporthal en 

zonnepanelen en zonnecollectoren op beide baden. Deze investering verdient zichzelf terug. Ook de 

huidige subsidiemogelijkheden hierin zijn dan mooi meegenomen. 

Probeer de wat oudere kinderen weer meer aan het zwemmen te krijgen. In Alblasserdam trok 

bijvoorbeeld een simpele mobiele trampoline deze doelgroep aan. 

En ongetwijfeld zijn er nog meer goede mogelijkheden. Breng ideeën van onderuit in beeld, samen 

met het zwembadpersoneel, de zwem- en duikclub en ander doelgroepen. En werk deze verder uit, 

om straks maximaal rendement uit de gebouwen te halen. 

*** 

En wat ook heel belangrijk is: voorkom in de toekomst uitstel van onderhoud. Maar houd het 

meerjarenonderhoudsplan aan. 

Gebruik nu wel het reserveerde onderhoudsgeld dat afgelopen jaren niet is uitgegeven aan de 

Berkel. Want dit geld komt De Berkel wel toe. 

*** 

Hopelijk hakken jullie over twee weken nu wel echt de knoop door en komt er eindelijk duidelijkheid 

rondom het zwembad en de sporthal. 

*** 

Dank voor uw aandacht 

 

 

 


